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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Szijjártó Péter, külgazdasági és külügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Hogyé’ adják?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Mint emlékezetes, tavaly tavasszal, nyár elején 16 ezer darab lélegeztetőgépet (sokak szerint 
részben csak lélegeztetőgépként föltüntetett alvássegítő készüléket) vásároltunk horroráron, több 
mint 300 milliárdért. Ez legalább kétszerese annak, aminek működtetésére ez idő szerint egyáltalán 
rendelkezünk személyzettel. Akkor a bírálatokra válaszul önök azt közölték, hogy semmi baj, a 
fölösleget majd eladjuk, eleddig azonban a hírek csak arról szóltak, hogy humanitárius segítség 
gyanánt hová mennyit ajándékoztunk el, az eladásukra vonatkozó minden kérdésre azt voltak 
kénytelenek válaszolni, hogy még nem sikerült eladni, de dolgoznak az ügyön. Sajtóhírek most 
arról szólnak, hogy háromnegyed évi próbálkozás után egy részüket végre eladtuk.

Kérdezem ezért miniszter urat:

Igazak-e a hírek, csakugyan találtunk vevőt a fölösleges lélegeztetőgépek egy részére? 

Ha igen, hány darabot sikerült eladni? 

Ezeknek a most eladott gépeknek összesen mennyi volt a vételi szerződés szerinti ára? 

Összességében milyen áron sikerült túladni rajtuk? 

Budapest, 2021. március 16.

Varga Zoltán

Demokratikus Koalíció


